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Vertoning in Tremelo :
de gemeenteraad.

meer p. 2

Het is onbelangrijk wat ze zeggen, maar wat ze doen.
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Donderdag werd de gemeenteraad    -
lees toneelvoorstelling- van Tremelo
gehouden. Volgens de agenda was er
geen geheime zitting, maar die was er
dus wel.
De Voorzitter sloot even de ogen voor
een protestactie wanneer iemand uit
het publiek een pamflet ontvouwt -
foto-. Tijdens de gemeenteraad werd
even geleuterd over de mogelijke
onderbreking van spanning waardoor
de elektriciteitstoevoer stil zou
vallen. Wij weten uit debatten waar
kénners het woord voeren, dat ze het
gewoonweg niet weten en dat klopt,
zó is het ook.

Geaccrediteerde
journalisten.

Raadslid Pol Vandyck      -
sp.a / Groen- stelde
midden de zitting aan de
auteur van dit artikel de
vraag welk medium hij
vertegenwoordigt, hij zou
dat zogezegd niet weten.
Meteen heeft Raadslid
Vandyck, wiens zoon Wim
in de OCMW-raad zetelt,
zijn intellectuele
capaciteiten bewezen,
waarschijnlijk de reden
waarom de man nooit
Schepen is geworden en

dat wellicht ook nooit zal
worden. Pol Vandyck mag
hopen om heel oud te
worden want nooit zullen
wij aanvaarden door een
minister erkend te
moeten worden, Morsum
Magnificat behoort niet tot
de kudde
kontlikjournalisten.
Binnenlandse Zaken
levert een
“doorgangsbewijs” af
maar dat heeft niets te
maken met een
accreditatie. Om aan
journalistiek te doen is
wettelijk zelfs geen
perskaart nodig. Morsum

Magnificat is een
geregistreerde merknaam
en heeft als tijdschrift een
ISSN nummer. Daarbuiten
is MORSE-Press Vof een
officieel bedrijfje met
persactiviteiten dat even
veel rechten heeft  als
Aurex, Concentra,
Corelio, Roularta e.a.

Eensgezindheid
ten top.

De gemeenteraadsleden
waren eensgezind voor
wat betreft de eerste 10
punten van de agenda en
gingen unaniem akkoord
met ondermeer het ten

laste nemen van 41.625
euro extra kosten voor
wegen-, riolerings- en
omgevingswerken in de
sociale woonwijk De
Vadderlaan waar o.m. 28
sociale koopwoningen
worden opgetrokken.
De wijziging van het
meerjarenplan van de
Kerkfabriek Sint-Anna
Baal, ging er ook met een
sneltreinvaart door en ook
de goedkeuring van de
rechtspositieregeling van
het gemeentepersoneel
vormde geen enkel
probleem.

Elektriciteit.

De eventuele
stroomonderbrekingen
komende winter, houden

Vlak voor de gemeenteraad werd dit pamflet, uit het zichtveld van de pers,
getoond. Het werd na afloop buiten in het donker voor het gemeentehuis
nog eens overgedaan aan Morsum Magnificat.
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Aaanzicht

blijkbaar
ook de
inwoners

van Tremelo bezig en
daarom stelde Paul
Vandyck -SPa/Groen- de
vraag of er preventieve
maatregelen genomen
waren. De burgemeester
deelde mee dat er een
overleg zal plaatsvinden
met de gouverneur op 17
oktober 2014.
Niettegenstaande dat, was
er een samen zitten van
de gemeente en de
milieu-ambtenaren. De
gemeente is niet verplicht
een crisiscel op te richten
-Tremelo zit in schaal 2 en
Baal in schaal 6 wat
maakt dat Baal meer
kwetsbaar is dan
Tremelo-. Bij een even-
tuele stroomonderbreking
wordt de gemeente 7
dagen tevoren op de
hoogte gebracht en dan
dienen zij maatregelen te
nemen. Het is pas bij de
volgende gemeenteraad,
dus na het overleg met de
gouverneur, dat er meer
concrete gegevens
bekend zullen zijn.

NVDR

Vandyck leuterde nog
eventjes door en kwam
met allerlei
onrealistischeen
ondeskunidge
persoonlijke
oplossingen
aandraven maar
concreet komt het
er op neer dat
nog niets
vaststaat en dat
het alleszins nog
te vroeg is om
één zinnig woord
over te zeggen.

Verkeer.

Volgens Vlaams Belanger
Alain Verschaeren is de
verbindingsstraat tussen
de Pastorijstraat en de
Veldonkstraat, de
Betekomsestraat,
gevaarlijk voor de zwakke
weggebruiker. Momenteel
geldt er reeds een verbod
op doorgang voor
voertuigen met een
gewicht van 3,5 ton of
meer, uitgezonderd voor
laden of lossen, maar het
blijft een gevaarlijke

verkeerssituatie temeer
de weg gebruikt wordt
sluikverkeer dat de
Zuidlaan wil vermijden en
hoewel er een
snelheidsbeperking van
kracht is van 50 km/u. ligt
de snelheid regelmatig
hoger.  Vlaams Belang
stelt voor, om de
gevaarlijke situatie weg te
werken, van de
Betekomsestraat een
éénrichtingstraat te
maken met een fietspad
of fiets suggestiestrook.
Schepen van verkeer,
Diane Willems, zegde toe
dat het punt kortelings zal
worden voorgelegd aan
de verkeersadviesraad.

GNOP.

Het GNOP -Gemeentelijk
NatuurOntwikkelingsPlan-
is een aktieplan dat
natuuracties uitvoert. Het
GNOP werd in Tremelo in
1995 opgesteld en een
behoorlijk aantal van de
toen voorgestelde acties
zijn ondertussen
uitgevoerd. Omdat de
initiële lijst door de jaren
heen min of meer uitgeput
geraakte werd besloten
een nieuwe lijst -GNOP 2-
op te stellen. In oktober
2013 werd dat GNOP 2

afgerond, een
veelbelovend document
dat helaas nooit effectief
van start is gegaan. De
vrees van raadslid Kris
Torfs -SPa/Groen-,
indiener van dit extra punt
op de agenda die naar de
stand van zaken
informeerde, is, dat dit
GNOP 2 het zoveelste
beleidsdocument is waar
niets mee gedaan wordt.
Schepen van milieu,
Diane Willems, was het
hoegenaamd niet eens

met de zienswijze van
Kris Torfs en zij begon
met enige projecten op te
noemen die in de loop van
2014 door de gemeente
werden uitgevoerd zoals
het onderhoud van het
natuurwandelpad en het
beheer van de Bolleheide.
Er zijn in de gemeente
Tremelo 2 voltijdse
equivalenten of 2.900 uur
per jaar die zich constant
bezighouden met de
natuur en natuurbeheer.
Ze ging nog meerdere
minuten door met het
opsommen van alle
natuuracties die werden
ondernomen op basis van
het GNOP 2. Discussiepunt
en vraag van Kris Torfs
was of het GNOP 2 door
het Schepencollege werd
goedgekeurd, een vraag
waarop Diane Willems het
antwoord moest schuldig
blijven en ze zegde toe
dat te zullen nagaan. Het
feit dat Torfs vandaag
naar de stand van zaken
diende te informeren, is
voor hem een teken van
slechte communicatie.

Vragenrondje

In het vragenrondje werd
nog wat werd gepalaverd
over het graffiti probleem.

Volgens de ene
was dat
probleem er wel,
volgens de
andere niet.
Aanleiding was
het bespuiten
met graffiti van
een
elektriciteitskast
in de wijk
Vondelpark.
Alleszins moet
de graffiti
verwijderd
worden.
Afhankelijk van

het nu nog lopende
politie- onderzoek zal er
eventueel een
preventieplan worden
opgesteld.
Dan was er nog een
probleem met het op
woensdagnamiddag
afhalen van kinderen van
het kinderdagverblijf de
Pimpernel. Gevraagd
wordt - ook het reglement
schrijft dat voor-, om op
woensdagnamiddag van
14.00 tot 16.00 uur de
kinderen niét af te halen

Links naar websites ivm dit artikel

omdat de verzorgsters
dan nogal eens een
buitenactiviteit
organiseren, zoals een
wandeltocht met de
kinderen.  Een puur
praktische maatregel
waarvan individueel kan
afgeweken worden als dat
op voorhand wordt
gemeld. Het zómaar
ophalen van de kinderen
verstoort het programma
van de begeleidsters .

Interleuven.

Interleuven heeft ook dit
jaar een rondgang
gemaakt doorheen de
gemeentelijke gebouwen.
-het volledige 64 pagina’s
tellende rapport is te
vinden op de link
onderaan-. Alain
Verschaeren -Vlaams
Belang- had hierbij toch
wel enkele vragen. In het
kader van het betreden
van hoogspanningscabine
verwijst Alain naar een
BA4-BA5, maar die
codificatie is voor de
“gewone” dienst -art.47
AREI-. Als het gaat over
de codificat van de
toegang in de
hoogspanningscabine van
het Oud gemeentehuis
dan is daarvoor een AVIP
attest vereist, zoals die
van Erik Verbeeck en
hoofdredacteur van
Morsum Magnificat - inzet-
Volgens burgemeester
Dams werd al een
keuringsorganisme
aangesteld om de
noodzakelijke keuringen
uit te voeren aan de
elektriciteitsborden en
werd er ook al een
architect aangeduid om de
gemeentelijke loods te
inspecteren qua stabiliteit.
De technische dienst zal
volgens Dams één en
ander opvolgen en de
aanpassingen die moeten
gebeurden zullen zo snel
mogelijk worden
uitgevoerd. Dams viel, als
een volleerd politicus, als
een kat op zijn poten en
bij elk mankement dat
door Verschaeren werd
aangehaald repliceerde hij
dat de gemeente het
nodige zal doen. Na een
uurtje was de vertoning
voorbij, de centen binnen.

http://www.morsum-magnificat.be/index.php?option=com_content&task=view&id=5895&Itemid=35

Wie een hoogspanningscabine wil betreden
moet een AVIP attest bezitten.

EVDS 


